
VVD-fractie gemeenteraad Venlo 
 

Aan: College van Burgemeester & Wethouders  

          van de gemeente Venlo  

  

 

Betreft: Artikel 44 vragen Verkeersveiligheid binnen de gemeente Venlo 

 

Geacht college van burgemeester & wethouders, 

Hedenmorgen, 12 april 2022, konden we weer in Dagblad de 

Limburger lezen dat er weer meer slachtoffers in het verkeer zijn 

met zwaar letsel. In de informatiegesprekken hebben wij hier 

recent ook al aandacht voor gevraagd en hopen dat het 

terugbrengen van verkeersslachtoffers ook hoog op de lijst staat 

in het nieuwe collegeprogramma. 

Vraag 1) 

Is het college op de hoogte van boven genoemd artikel? 

 

Op de website www.waarstaatjegemeente.nl constateren wij 

dat er in Venlo ca. 37% meer verkeersongevallen plaats vinden 

dan landelijk in vergelijking met soortgelijke gemeenten.  

 

Vraag 2) 

Is het college op de hoogte dat in Venlo de aantallen 

verkeersongevallen der mate hoger ligt dan in soort gelijke 

gemeente? 

 

Vraag 3) 

Kan het college ons uitleggen waar de grondslag ligt voor deze 

hogere aantallen? 

 

Vraag 4) 

Zoals hierboven aangegeven vinden wij dit cijfer onacceptabel. 

Wat gaat het college doen om dit cijfer significant omlaag te 

brengen? 

 

Voorbeeld Urbanusweg 

Wij hebben gesproken met bewoners aan de Urbanusweg, die aandacht hebben gevraagd voor het 

hoge aantal ongevallen op deze weg en de snelheid die hier gereden wordt. College heeft deze 

bewoners per brief laten weten dat deze kwestie hoge prioriteit heeft voor het college, echter zou er 

geen budget meer zijn. 

 

Vraag 5)  

Kan college bovenstaande bevestigen? 

 

http://www.waarstaatjegemeente.nl/


Vraag 6)  

Wat is de reden dat het college bij de najaarsnota geen voorstel heeft gedaan, toen bleek dat er ruim 

8 miljoen Euro overschot was op de begroting? Hierbij opgemerkt dat het tijdsbestek tussen de 

bewonersbrief en de behandeling van de najaarsnota slechts enkele weken bedroeg. 

 

Vraag 7) 

Bent u het met ons eens dat geld ondergeschikt is aan de veiligheid van onze inwoners? 

 

Vraag 8)  

Begrijpt het college dat wij als raadsleden dit moeilijk kunnen uitleggen aan onze terecht bezorgde 

inwoners? 

 

Vraag 9)  

Is het college van mening dat zij de afgelopen 4 jaar voldoende heeft geïnvesteerd in de 

verkeersveiligheid binnen onze gemeente? Zo ja, welke acties heeft u ondernomen om het aantal 

ongevallen binnen onze gemeente te beperken. 

 

Verkeersknelpunten website 

Raadslid Ruud Rutten heeft namens de VVD een website geopend waar verkeersknelpunten op gemeld 

konden worden door onze inwoners. Hier is in de media ruim aandacht voor geweest en zijn meer dan 

200 meldingen op gemaakt door bezorgde inwoners. 

  

Vraag 10)  

Is college op de hoogte van dit initiatief? 

 

Vraag 11) 

Is het college bereid om de uitkomsten van deze website met de VVD te bespreken? 

 

 

In afwachting van uw beantwoording binnen de hiervoor gestelde termijn, verblijven wij. 

 

 

Namens de VVD Fractie Venlo, 

Ruud Rutten 

 


